
                

 

Αθήνα, 12 Νοεμβρίου 2024 

Δημητροκάλλης Ιωάννης  

i.dimitrokallis@parliament.gr 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Κουκουλοφόροι πάλι ρήμαξαν την Πολυτεχνειούπολη στου 

Ζωγράφου- Αφύλακτη η δημόσια περιουσία παρά τις εξαγγελίες .» 

 

 Σύμφωνα με διαδικτυακό δημοσίευμα του ιστότοπου « protothema.gr » άλλο 

ένα επεισόδιο βανδαλισμού δημόσιας περιουσίας σημειώθηκε στην Πολυτεχνειούπολη, 

στου Ζωγράφου , όπου άγνωστοι έβαλαν φωτιά σε κτίριο της Πρυτανείας την 

Παρασκευή 8 Νοεμβρίου, προκαλώντας σημαντικές καταστροφές.    

 Οι Αρχές προχώρησαν στις… συνήθεις προσαγωγές πέντε ατόμων, παρότι οι 

δράστες παραμένουν άγνωστοι όπως και οι ακριβείς συνθήκες της καταστροφικής 

επίθεσης.  

  Ένας φύλακας του κτιρίου φέρεται να ενημέρωσε την αστυνομία για την 

παρουσία κουκουλοφόρων, οι οποίοι έσπασαν τζάμια και έβαλαν φωτιά στο κτίριο 

Διοίκησης, πετώντας μολότοφ.   

 Η φωτιά προκλήθηκε στο κτίριο της Πρυτανείας, στην Πολυτεχνειούπολη, 

προκαλώντας μεγάλη κινητοποίηση της πυροσβεστικής, με 15 πυροσβέστες, 5 οχήματα 

και εθελοντές να σπεύδουν στο σημείο για την κατάσβεση.  

 Τέτοια συμβάντα έχουν γίνει δυστυχώς συνήθη, καθώς η Πολυτεχνειούπολη 

παραμένει στην ουσία αφύλακτη και οι αρχές παρά τις κατά καιρούς εξαγγελίες δεν 

έχουν καταφέρει ακόμα να δημιουργήσουν έναν κλοιό προστασίας για τη δημόσια 

περιουσία, ακόμα και σε σημεία υψηλού κινδύνου, όπως η Πολυτεχνειούπολη, η οποία 

είναι γνωστός χώρος δράστης των «γνωστών - αγνώστων».   

 Παραμένει άγνωστο  επί του παρόντος  αν οι κουκουλοφόροι προκάλεσαν την 

φωτιά και εντός του κτιρίου, ωστόσο εξετάζεται και αυτό ως ενδεχόμενο. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1369

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/11/2024



Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός : 

1. Ποιος αναλαμβάνει την ευθύνη για την αποτυχία στην προστασία της δημόσιας 

περιουσίας και την αποτροπή τέτοιων επεισοδίων, παρά την ύπαρξη της 

πανεπιστημιακής αστυνομίας; 

2. Ποια άμεσα και αποτελεσματικά μέτρα σκοπεύετε να λάβετε για να βελτιώσετε την 

ασφάλεια στους πανεπιστημιακούς χώρους και να εξασφαλίσετε τη διαφύλαξη της 

δημόσιας περιουσίας; 

3. Υπάρχει ολοκληρωμένο σχέδιο δράσης με συγκεκριμένους στόχους και δείκτες 

επιτυχίας για την αστυνόμευση των πανεπιστημιακών χώρων; Αν ναι, ποιο είναι το 

χρονοδιάγραμμα και πώς θα επιτευχθούν οι επιθυμητές βελτιώσεις; 

4. Ποιες ακριβώς είναι οι αρμοδιότητες και ο ρόλος της πανεπιστημιακής αστυνομίας, 

και πώς αξιολογείται μέχρι σήμερα η αποτελεσματικότητά της στην αποτροπή 

επεισοδίων; 

5. Αναγνωρίζει το Υπουργείο ότι η παρούσα στρατηγική έχει αποτύχει στην πράξη και 

ότι απαιτείται συνολικός επανασχεδιασμός των μέτρων ασφάλειας και προστασίας των 

πανεπιστημίων, προκειμένου να επιτευχθούν ουσιαστικά αποτελέσματα;  

 

 

 

 

 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

 

Δημητροκάλλης Ιωάννης  

Ανεξάρτητος Βουλευτής  

Α΄ Ανατολικής Αττικής  

 




